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'Vrienden van 
Ambrosiushoeve ' 
Op 17 oktober jl. heeft tijdens de goed 
bezochte jaarvergadering Martin van der 
Meulen, voorzitter sinds de oprichting, na 
17 jaar de hamer overgedragen aan vice- 
voorzitter Frans Janssen. Behalve de vele 
lovende woorden van 0.a. Bas Gouda, 
nestor van het bestuur, Aad de Ruyter en 
Cees Roelen, resp, directeur en voorzitter 
van de Amhsiushoeve, waren er kado's 
en het erelidmaatschap voor de scheiden- 

. 346 de praeses. Ook mw. Jenny van der - 
Meulen werd in de hulde betrokken, aan- 
gezien zij jarenlang actief was als gat- 
vrouw op de vele gezellige en leename 
Open dagen op de Ambrosiushoeve. Uit 
het feit dat de drie oud-directeuren de 
verre reis hadden gemaakt naar 
Hilvarenbeek, bleek oveKtuidelijk hoe 
groot de waardering was voor Martin van 
der Meulen. Als pas ge-VUT bouwkundi- 
ge was hij van onmisbaar belang bij de 
bouw van de nieuwe Ambrosiushoeve. 
Ook het in kaart brengen van de vele 
exclusieve bomen en struiken in het arbo- 
retum was zijn werk, waarmee hij als lid 
van de beheercommissie blijft doorgaan. 
Als bestuur zijn we daar bijzonder geluk- 
kig mee. 

oktober officieek geopend worden. 
Het bestuivingsreg1ement 1943 zal aan 

de afdelingen worden uitgereikt. 
Verder werd de algemene vergadering, 

die gehouden wordt op utlerdag 14 
november, vwbesproken. 

De eerstvolgende vergadering van het 
bestuur wordt vastgesteld op maandag 25 
januari 1993. Tijdens die vergadering zal 
het vergaderschema 1993 worden vastge- 

door K. Ridderbeks steld. 
Nog steeds kunnen leden van de Bohd 

van Imkers die interesse hebben in het 
volgen van een cursus Bijenteelt voor 
beginners, Bijenteelt voor gevorderden of: 

lingen waarop een medewerker van een cursus drachrplanten zich aanmelden 
Interpolis een uiteenzetting zal geven bij he1 secretariaat, tel. 04750-81777.2% 
over de manier waarop verzekerings- h i e m  ook het artilcel ia Bijen van 
maatschappijen omgaan met schade- juli/auptus. 
claims van tuinders als gevolg van be- 
wiling van kassen door bijen. De heer Waterleiding Limburg 
lichting geven hoe dergelijke ondersteunt dracht- 
vwkomen is. 

Het middel Apistan is inmi 
verbefering 

laten. P. Elshout, Werkgroep D 
Als prodobject is deze zo 
van Ch hectare te Roosteren, gemeente 

Het Overlegorgaan Drachtplanten Susteren, die om drinkwaterbeschermen- 
besteedt hieraan ook al aandacht. De de maatregelen aan de landbouw was ont- 

trokken, ingezaaid. De kosten van het 
zaaigoed, een wildEdrachtmengse1 is 
grotendeels door de jacht beta&. Het 

hun gemeente plaatsvindt. gereedmaken van het perceel en het 
inzaaien zijn op kosten van de 



Werkgroep Drachtplanten heeft een en 
ander begeleid. Mogelijk zullen nieer van 
dergelijke percelen vrijkornen om vervol- 
gens vanuit de irnkerij, met hulp vanuit de 
jacht (Faunabeheer) tot stand te komen 
zodat zowel bestuivende insekten en in 
het wild levende dieren hier voedsel zul- 
len vinden 

1 

Uit de PC van de (aan- 
kornend) voorzitter 
door Dick V~trderink 
In september maakte ik enkele dagen 
vakantie zoek op Walcheren. Op zich een 
groot genoegen met een week voortreffe- 
lijk najaarsweer. En geheel onbedoeld 

I kwam ik in de lmkerij Poppendamme 
terecht. Hieruit blijkt dat ik nog niet 

I ingewerkt ben, want anders had ik 
geweten dat ik er naar op zoek moest 

1 gaan. Maar nu km ik ieder ander die 
genietend over Walcheren dwaalt, aanra- 

I - 
den Poppendamme (gem. Grijpskerke) op 
te zoeken. Ik was onder de indruk van de 

e gedrevenheid waannee men zeer conse- 
1 quent een zeer educatieve expositie had 

ingericht. En nog steeds nieuwe plannen. 
4 Ook hof me de presentatie van de 

Zeeuwse imkers met een eigen etiket van 
honing rond het Veerse Meer. Prima pro- 
motie! 
Zo'n expositie en die voortreffelijke van 
de Floriade - en ik weet. er zijn er meer 
die ik nog moet zien - geven je ver- 
trouwen dat we als Nederlandse imkers 
met een gezanienlijke aanpak een goed 
beeld van de Nederlandse imkerij kunnen 
uitdragen. Ik heb intussen een tweetal 
groepsvergaderingen bijgewoond waar 

het structuurrapport werd besproken. In 
beide vegaderingen werd waardering uit- 
gesproken over het grondige werk en de 
gedegen analyse. En er werden veel 
kritische vragen gesteld of om ophelde- 
ring gevruagd. Uiteraard is er zorg over 
vermindering van de invloed van de groe- 
pen. niaar als nien zich realiseert dat we 
straks op dezelfde manier rechtstreeks 
met groepsbesuur en besturen van de 
subverenigingen om de tafel zullen zitten. 
lijkt die zorg we1 af te nemen. Ik vond het 
zeer plezierig om zo kennis te maken 
maar ook om het bestuursbeleid te kun- 
nen toelichten. 
Ik heb ook de jaarvergadering van de 
Vrienden van de Ambrosiushoeve 
bezocht. waar de roorzitter Martin van 
der Meulen na vele jaren voorzitterschap 
de hamer overgaf aan Frans Janssen. 
Weer zo'n gelzgenheid waar je je reali- 
seert hoeveel niensen in onze vereniging 
werk verrichten van hoge kwaliteit en 
waar je ge'imponeerd raakt door de des- 
kundigheid. Dat brengt me op het 
onderwerp quotuniverhoging. In de 
groepsvergaderingen wordt daar nogal 
eens tegen gesputterd. En dat is normaal 
als het om onze portemonnaie gaat. En 
het zal ook we1 te maken hebben met de 
onduidelijke procedure in de Algemene 
Vergadering 1992. Maar sta me toe enke- 
le kanttekeningen te plaatsen. Dat de ver- 
hoging slechts de prijs van een potje 
honing bedraagt is al in de AV opge- 
merkt: de bijen betalen het. Ik vind echter 
dat we vooral moeten bedenken dat de 
contributie enkele jsren niet is verhoogd 
ondanks de geleidelijke stijging van kos- 
ten en salarissen. In die jaren is het verlies 
van Handel weggewerkt en het lijkt erop 
dat dit zich voortzet. Dus ook een kwestie 
van goed op de centen passen, van goed 
financieel beheer. En goed financieel 
beheer betekent oak tijdig aan de be1 trek- 
ken als je ziet dat de zaak niet meer 
sluitend is te maken. 
Maar realiseert u zich dat u 1 I numlners 
van het blad Bijen voor f 18.- in de bus 
krijgt (f 1.64 per stuk)? Dat moet u eens 
vergelijken met andere abonnementen. En 
het verschil daannee wordt er voor u door 
de redactie bijgelegd door zonder vergoe- 

ding dit werk voor u te doen. 
En zo zijn er relen die heel veel vrije tijd 
en energie steken in vaak onzichtbaar 
maar gestaag werk voor onze vereniging. 
Ik kan het nu nog zeggen want ik verdien 
nog geen lof. Max heel \eel anderen ver- 
dienen die lof in hoge mate. Ik hoop dat 
we dat toch eens bedenken bij het 
onderwerp contributie. Begin norember 
ontvangen we de Vlaarnse Imkersbond in 
het Bijenhuis en daar zal ik de volgende 
keer wat over kurinen vertellen. 

Bestuivingsregeling 1993 
De l~esr~~i\~ingsregeli~~g 1993 is uir met 
dtrarin de ulgernene voonvaarden 
i11:aLe ket ylaarsen van bijenvolken 
voor tie besruiving van ukker- en tuin- 
bou~.gewassen. 
U kunt dece gratis nnnvragen bij her 
recretariaut van de VBBN, telefoon 
08370-22422. 

\Villen cle secretarisse~z w n  de sub- 
verenigingcn van de VBBN 01) d i ~  
spreker,slij.ct 1993 de ~ ~ ) l g m d e  sl~reker 
doorstrepen: 
J.J. Brokling, Pruimendijk 

Afscheid van mevr. de 
Jong, Depot Nijmegen 
R.H. ten Klei, qfdeling Handel Bijenhuis 
Na zes jaar het Depot Nijmegen te hebben 
behartigd, stopt mw. De Jong te Lent 
hiermee per half december. 
Tijdens de afgelopen zes jaren was mw. 
De Jong een waar steunpunt voor menig 
imker in de omgeving. 
Niet alleen kon men bij haar terecht om 
materialen te kopen, ook voor een goed 
advies ging zij niet opzij. 
Wij danken haar voor de inzet om het 
depot tot een succes te maken. 
Per half december wordt het verkooppunt 
van het Bijenhuis voortgezet door mw 
Toonen. Vosseneindseweg 15,6582 BN 
Heumen, telefoon 080-581560. Geopend: 
zaterdag de gehele dag en na telefonische 
afspraak. 
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